

Minister of Public Safety and  
Emergency Preparedness



Ministre de la Sécurité publique  
et de la Protection civile

Ottawa, Canada K1A 0P8

JUN 08 2020

Mr. Yves Giroux  
Parliamentary Budget Officer  
Office of the Parliamentary Officer  
99 Bank Street, 9th Floor  
Ottawa, ON K1A 0A9

RE: Information Request 0493

Dear Mr. Giroux:

Thank you for your correspondence of May 21, 2020, concerning information request IR0493.

Please find enclosed information concerning Royal Canadian Mounted Police enforcement of the Quarantine Act, including the number of tickets issued and the associated dollar amounts.

This information can be provided on a monthly basis.

Every effort has been made to respond to your request in a complete and transparent manner. I trust that the information provided is satisfactory.

Yours sincerely,

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "W. Blair".

The Honourable William Sterling Blair, P.C., C.O.M., M.P.



- 8 JUIN 2020

M. Yves Giroux  
Directeur parlementaire du budget  
99, rue Bank, bureau 900  
Ottawa (Ontario) K1A 0A9

OBJET : Demande de renseignements 0459

Monsieur Giroux,

La présente fait suite à votre lettre du 21 mai 2020 concernant la demande d'information IR0493.

Vous trouverez ci-joint les renseignements par la Gendarmerie royale du Canada sur l'application de la Loi sur la mise en quarantaine; le nombre de constats d'infraction émis et les montants que cela représente (en dollars).

Ces données pourraient être communiquées une fois par mois.

Tous les efforts ont été déployés afin de répondre à votre demande de façon complète et transparente. J'ose espérer que vous serez satisfait de l'information transmise.

Sincèrement,

L'honorable William Sterling Blair, C.P., C.O.M., député